
Rondvraag SP BEM 5 Juni 2024 
 
De formerende partijen van PVV, VVD, NSC, en BBB hebben aangegeven de 
spreidingswet te willen schrappen. Het COA geeft aan dat steeds meer gemeenten 
afzien van plannen om opvangplekken te realiseren1. Dit kan leiden tot een catastrofale 
opvangcrisis. De provincie Utrecht is al een tijd bezig met het voorbereiden op de 
spreidingswet en nu lijkt die voorbereiding voor niks te zijn geweest. De SP-fractie heeft 
daar een aantal vragen over. 
 

1. Is het college met de formerende partijen eens dat de spreidingswet ingetrokken 
zou moeten worden?  

2. Waarom is het college daarmee (niet) eens? 
3. Hoeveel geld heeft de provincie Utrecht in totaal besteed aan het voorbereiden 

op de spreidingswet? 
4. Kan het college een overzicht geven van waar het geld aan is besteed? 
5. Is het college van plan om de voorbereide beleidsveranderingen nog door te 

voeren nu het lijkt dat de spreidingswet geschrapt zal worden? 
6. Zo nee, is het college van plan om iets de doen aan het tekort aan opvangplekken 

dat zal ontstaan zonder deze veranderingen? 
7. Is het college met de SP-fractie eens dat we ons even hard moeten blijven 

inzetten voor meer opvangplekken met of zonder spreidingswet? 
 

 
1 https://nos.nl/artikel/2521442-coa-duizenden-opvangplekken-van-de-baan-na-plan-om-spreidingswet-
te-schrappen 
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